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Kérdés

Dr. Katona Bél a
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Az MVM Zrt feljelentése alapján elrendelték-e a Nemzeti Nyomozó Irodánál, az
MVM-nél és leányvállalatainál eltűnt állami pénzek hollétével, illetve a gyanú s
pénzmozgások mögött álló személyekkel és offshore társaságokkal kapcsolatos
nyomozást?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kovács
Tamás Legfőbb Ügyész Úrhoz.

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A szóban forgó ügy nagyságrendje okán, gondolom az Ön figyelmét sem kerülte el az MV M
által, a 2008-as üzleti évet lezáró közgy űlést követően megtett büntetőfeljelentés ténye . Az
MVM 2008 . évi beszámolóját kiegészít ő melléklet több olyan tranzakciót is bemutat, aho l
súlyos veszteség keletkezett, és ahol ugyanaz a személyi kör végzett a minimáli s
dokumentumok nélkül hitelnyújtást az MVM leányvállalatának, melyen keresztül a
tízmilliárdos állami forrás, ismeretlen személyi hátter ű offshore társaságoknál kötött ki . A
tranzakciók során a közvagyon az állami tulajdonban álló társaságoktól kétes hátterű
cégekhez vándorolt, ahonnan eddig nem is sikerült visszaszerezni . Ami e tételek
nagyságrendjét illeti, az MVM-nél közel 14 milliárd után, az MVM résztulajdonában áll ó
Kárpát Energónál pedig 8 milliárd forint után kutakodnak .

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr !

A szóban forgó ügyletek egyre nagyobb társadalmi felháborodást váltanak ki, és enne k
köszönhetően a közérdekl ődés központjába kerültek. Kérdésként fogalmazódik meg,
hogy egyáltalán az MVM feljelentése alapján elrendelték-e a nyomozást, és megkezdték-
e a nyomozati tevékenységet . Kérdésem is els ősorban a nyomozás tényére, és nem annak
tartalmára vonatkozik.

Kérem megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009 . október 26 .
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